
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
Protokoll från Styrelsemöte  
måndag 21 oktober kl 18.30, Konferensrummet, Björkö Skola 

 
1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 

 
2. Närvarande: Niklas Fahlén, Anna Törnqvist, Anna Alveros (till kl 19.30), Lars-Gösta 

Alsterberg, Martin Neselrot, Owe Gissleholm, Helena Larsson, Åsa Vernersson samt 
Hans Olofsson som medlemsrepresentant 

 
3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 

 
4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes  

 
5. Ekonomi 

Genomgång av inkomna medlemsavgifter behöver göras för att särskilja dessa från 
andra bidrag till t ex Outdoor. 
Sammanställning september 2024 
Summa intäkter: 100 149 kr (80 766 kr ex hyra Västergårdsby). Björkö Rodd ingår i 
redovisningen. 
Summa kostnader: 73 647 kr (55 213 kr ex hyra Västergårdsby). Kostnader för 
ekonomiadministration bedöms rymmas inom avsatt budget på ca 11 000 kr. 
Resultat 26 501 kr. 
Totalt tillgångar exkl rodd: 157 037 kr 
 

6. Rapport från kvällens medlemsmöte för stadgeändring 
Beslut om ändring av stadgar gällande antal styrelseledamöter beslutades. 
 

7. Rapport från invigningen av ”Gör Plats” 11/10  
Niklas var på plats och informerade att det var en trevlig tillställning. Elever från 
skolan har tillsammans med en konstnär tagit fram konstverket utifrån temat ”vad 
skulle du ta med dig på en lång resa på en båt”. Barnens alster är placerade på en 
båt som konstnären skapat. Många representanter från kommunen var närvarande 
vid invigningen. 

 
8. Rapport från möte med Björkö Rodd  

Inget möte har hållits ännu. Styrelsen diskuterade att det är viktigt att Roddklubben 
annonserar sina aktiviteter såsom inomhusträningen i gympahallen. Owe tar kontakt 
med representant från Roddklubben. 

 
9. Rapport från ”Mountainbike-konferens” - Owe 

Owe deltog på en konferens under 2 dagar. Flera stora cykelanläggningar såsom 
Isaberg, Åre och Järvsö deltog på konferensen. 
Det var intressanta dagar och Owe har sammanställt en rapport som bifogas 
protokollet. Detta är något som vi kan ta upp på kommande årsmöte för att stämma 
av med medlemmarna om hur de ser på detta med en ökad attraktivitet som innebär 
fler besökare. 
 

10. Ev. möte med planarkitekten rörande samråden för Tabor och Vitsippevägen  
Lars-Gösta har kontakt med arkitekten och möte kommer att bokas när utredningarna 
är klara. Det är viktigt att vi kommer in tidigt i arbetet. 
 
 



11. Badstegar på Tors Holme 
Helena har uppdaterat och distribuerat lista över stegar och faddrar samt uppdaterat 
informationen på hemsidan.  

 
12. Uppdatering Padelbanan på Björkö  

Ingen ny information. Dialog pågår med IFK Björkö. 
 

13. Motion om kollektivtrafiken, samt laddplats 
Förslaget är färdigt för att skickas iväg till kommunen. Kommunen ska sedan 
godkänna att förslaget läggs upp som ett medborgarförslag. Anna skickar in motionen 
till kommunen och bevakar återkopplingen. Om det läggs ut så måste vi informera om 
att förslaget finns så att innevånarna kan rösta. 
Text om laddplats har tagits bort ur motionen. 

 
14. Björkö-Nytt 

Mötet diskuterade möjligt innehåll för vinternumret t ex intervju med olika björköbor. 
Mer information om kommunens kommande planarbete, QR-koder till slingor, 
kommande bok från Hembygdsföreningen mm. Helena startar upp arbetet. Förslag 
på input behöver Helena ha tillhanda senast 1/11. 
 

15. Övriga frågor 
Bidrag till ideella föreningar: 
Niklas har pratat med Roberto Zettergren om kommunens förslag på att höja 
budgetramen från 1,2 till 2,2 Mkr. Den utökade budgeten skulle användas för att 
finansiera olika projekt. Niklas jobbar vidare för att få mer information om vilka projekt 
som man kan söka bidrag till och hur bidragsansökan kan göras. Det kan bli aktuellt 
att vi kan söka bidrag för aktiviteter som vi gör inom Outdoor-gruppen såsom röjning, 
spänger och bänkar mm. 
 
Digitala kartor: 
Owe håller på att ta fram digitala kartor över stigarna med QR-koder som kan läggas 
på upplevbjorko.se mm. 
 
Niklas har bokat in ett möte med kommunens kulturchef för att skapa kontakt och 
informera henne om BSSF. 

 
16. Nästa möte 

19/11 kl 18:30 i Björkö Skola. 
 

17. Mötet avslutades. 
 
 

Bohus-Björkö 2024-10-21 
Sekreterare:    Justerare tillika ordförande: 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 

 


